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69. sjednica Izvršnog odbora 

 

Z A P I S N I K 
 

Sjednica je održana u srijedu, 27.09.2017. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, s 

početkom u 18:00 sati. 
 

Prisutni 
Članovi Izvršnog odbora: 

1. Tomislav Kaniški, dopredsjednik Saveza 
2. Frane Marković, član Izvršnog odbora Saveza 

3. Ivan Šeperić Grdiša, član Izvršnog odbora Saveza 
4. Ivo Tišljar, član Izvršnog odbora Saveza 

5. Damir Gobec, član Izvršnog odbora Saveza 
 

Tajnica - zapisničar: 
6. Ivana Težak 

 

Ostali: 
7. Tomislav Varnica, voditelj reprezentacije – precizna orijentacija 

8. Edi Ocvirk – voditelj reprezentacije 
 

Odsutni: 
1. Eduard Perković, predsjednik Saveza, opravdano 

2. Mario Štambuk, član Izvršnog odbora Saveza, opravdano 
 

 
Konstatira se da na početku 69. sjednice IO-a, dana 27. rujna 2017. 

godine prisustvuju 5 članova s pravom glasa od 7 što je dovoljno za 
donošenje pravovaljanih odluka. 

 
Predložen je sljedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje Zapisnika sa 68. sjednice IO 

3. Reprezentacije, izvještaj s natjecanja 
4. Pravilnik za natjecanja 2018 

5. Kalendar za 2018. 
6. Članarina i članstvo u IOF 

7. Aktualna problematika natjecanja 
8. Registracija natjecanja 2017. 

9. Razno 



 

 

 
 

Tomislav Kaniški otvorio je sastanak. 
 

1. Usvajanje dnevnog reda 
Dnevni red je jednoglasno usvojen. 

 
 

2. Usvajanje Zapisnika sa 68. sjednice IO 
Zapisnik sa 68 sjednice IO usvojen je sa sljedećim glasanjem 

 
Damir Gobec – protiv; Tomislav Kaniški, Ivo Tišljar, Ivan Šeperić Grdiša, 

Frane Marković - za 
 

 

3. Reprezentacije, izvještaj s natjecanja 
Edi Ocvirk predstavio je izvještaj s natjecanja (Prilog 1). 

Jednoglasno prihvaćeno. 
 

Tomislav Varnica predstavio je izvještaj s natjecanja (Prilog 2). 
Jednoglasno prihvaćeno. 

 
Edi Ocvirk napustio sjednicu u 19:11. 

 
4. Pravilnik za natjecanja 2018 

Odgađa se odluka za uvođenje beskontaktnih čipova za sprint utrke. 
 

Predloženo je da trke imaju dvije otvorene kategorije (razdvojiti djecu 
od odraslih). 

 

Klubovi su sami odgovorni za liječničke pregled svojih članova. 
Ivan Šeperić Grdiša izradit će prijedlog točke liječničkih pregleda za 

Pravilnik o odgovornosti klubova. 
 

Do 01.11.2017. potrebno je iznijeti prijedloge za izmjenu pravilnik.  
 

 
5. Kalendar za 2018. 

Kalendar će izradit Mario Štambuk. 
Do 5.10. potrebno je poslati obrasce za klubove. 

 
Termin slijedeće sjednice je 8.11. 2017. Do 31.10. klubovi trebaju 

poslati prijedloge za svoja natjecanja. 
 

 

6. Članarina i članstvo u IOF 



Nakon rasprave odlučeno je da će Damir Gobec pripremiti dopis IOFsa 

molbom za smanjenje članarine IOF-u sa sastavljenom usporednom 

tablicom. 
 

 
7. Aktualna problematika natjecanja 

Raspravljano je o aktualnoj problematici natjecanja. Na IO nije bilo žalbi 
za protekla natjecanja. 

 
8. Registracija natjecatelja 2017. 

Svi natjecatelji prijavljeni su na vrijeme. Previdom tajnice Saveza Ivane 
Težak jedna prijava OK Kapele unesena je sa zakašnjenjem. 

 
9. Razno 

Priznavanje rezultata za Željka Gobeca (prolazak s Marijom Gobec) na 
Ačkovom kupu. 

Priznavanje nije prihvatljivo s obzirom da se radi o natjecateljskoj 

kategoriji i dolasku na start s istim čipom, u isto vrijeme. 
Damir Gobec – protiv; Tomislav Kaniški, Ivo Tišljar, Ivan Šeperić Grdiša, 

Frane Marković – za. 
 

OK Vihor otkazuje natjecanje u preciznoj orijentaciji zbog odsustva 
organizatora Ivice Bertola. Postoji mogućnost odgode ili potpunog 

otkazivanja. 
 

Klubovi moraju prijavljivati na kojem terenu rade na novoj karti – Mariu 
Štambuku. 

Nakon prijave terena klubovi su dužni izdati kartu u roku dvije godine 
(održavanje treninga ili trke) od trenutka prijave, a najkasnije tri 

godine, ako se prijavljuje za međunarodno natjecanje. 
 

OK Vihor – će vjerojatno organizirati SEEOC 2020.g. 

Mediteransko prvenstvo održat će se u Egiptu, Aleksandrija u veljači 
2018. 

 
 

Sjednica je završila u 20.00 
 

 
 

Zapisnik vodio: 
Ivana Težak 

    Hrvatski orijentacijski savez 

 
dopredsjednik 

Tomislav Kaniški 

 

 


